
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-02      

betreft 2de commissie – persoonsgebonden materies      

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, opent de zitting om 18.00. 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van.24 
januari 2018. 

Geen opmerkingen 

2. Onderwijs – reglementering 

Vaststelling van het Reglement m.b.t. de toekenning van 
toelagen aan leerlingen in kansarmoede in scholen van het 
basis - en het secundair provinciaal onderwijs, inwerkingtreding 
op 01 maart 2018. 

Gedeputeerde Hertog stelt dat het hier over een tool gaat die 
reeds bestaat sinds de jaren 80/90. Deze dossiers werden 
altijd voorgelegd aan deputatie. Bedoeling was om dit wat te 
stroomlijnen en te vereenvoudigen en voornamelijk de directie 
en de schoolmaatschappelijk werker te laten beslissen in deze. 
Ten gevolge hiervan kwam vanuit de boekhouding de 
opmerking dat dit ging om het toekennen van toelages en 
aldus moest dit in se voorgelegd worden aan de Provincieraad. 
Dit alles staat vervat in dit reglement. Het betreft geen 
gigantische bedragen daar er binnen POOV geopteerd wordt 
om de schoolrekeningen zo laag mogelijk te houden. 

Mevrouw Gillis vraagt waarom er gerefereerd wordt naar het 
leerlingenaantal van 2015? 

Gedeputeerde Hertog stelt de vraag of het misschien gaat 
over een materiële vergissing 

De heer José Foncke stelt dat het jaar 2015 aansluit bij de 
periode ( 2011-2016) die genomen werd voor de vaststelling 
van het aantal toegekende toelagen per school in het verleden. 
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De grootte van de toelagen aan de scholen zal om de 3 jaar 
worden herzien. 

 

De heer Van Pée vraagt naar een grootte orde van aantal 
dossiers. 

Gedeputeerde Hertog schat een 15tal dossiers op 4000 
leerlingen. Alles wordt grondig onderzocht door de cel voor 
schoolmaatschappelijk werk. De schoolrekeningen in POOV 
zijn democratisch. 

 

De heer Van Pée vraagt of de toelage kan gecombineerd 
worden met die van andere overheden. 

Gedeputeerde Hertog stelt: Dit zijn vaak studiebeurzen…. Dit 
kan. 

Mevrouw Van Boven heeft een probleem met de 
reglementering in die zin dat ze stelt dat het opnieuw 
gekoppeld wordt met migratie. Ze verwijst naar de criteria: 
buurt, taal,….. Mevrouw van Boven is van mening dat er 
evengoed in een villawijk verborgen armoede aanwezig kan 
zijn. 

Mevrouw Goedele de Cock , voorzitter, stelt: dit is Vlaamse 
regelgeving. 

Gedeputeerde Hertog: We kijken niet naar het feit of het 
migranten zijn , het is om aan te geven dat schoolpopulaties 
sterk gewijzigd zijn. Het kan evengoed gaan over 
éénoudergezinnen, als over migratie. Maar uiteindelijk wordt 
elk dossier individueel beoordeeld, ongeacht wie dit ook is. 

De heer Blommaert vraagt uitleg bij het systeem van 
achterstallige betalingen ( cfr probleemdossiers – in gebreke 
stellingen - …) . 

Gedeputeerde Hertog: ‘In Onderwijs hanteren we dezelfde 
regeling als bij alle andere materies die geldt voor de gehele 
provincie: gaande van een gewone brief , over een 
aangetekende zending tot indien echt nodig een deurwaarder 
of een juridische procedure indien noodzakelijk. Waardoor we 
erin slagen om de niet betaalde rekeningen echt minimaal te 
houden.’ 

Mevrouw Kristel de Boevere verwijst naar het project 
‘Schulden op school’, naar afbetaalplannen, de 
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bemiddelaarsrol van de schoolmaatschappelijk werkers, de 
boekhoudkundige procedure bij het luik ‘ (in)solvabiliteit’ van 
betrokken ouder (s)/voogd…. 

Zij doet het voorstel om een nota te plegen aangaande de 
ganse procedure van aanpak ( zowel vanuit de invalshoek cel 
voor schoolmaatschappelijk werk als boekhouding) teneinde 
transparantie te brengen in deze thematiek. 

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, stelt dit op te nemen 
op een commissie. 

Mevrouw Haentjens kent een aantal scholen waar gewerkt 
wordt met een vrederechter en niet enkel met ‘deurwaarder’ 
zoals hier in de procedure aangehaald. De bevinding is dat als 
betrokkene voor de vrederechter dient te komen, hij/zij plots de 
rekeningen wel kan betalen. 

Mevrouw Kristel de Boevere geeft mee dat men in POOV 
zelden tot aan de deurwaarder komt. In POOV bestaan 
daarvoor de schoolmaatschappelijk werkers die in hun 
takenpakket als het ware een beetje de rol van vrederechter op 
zich nemen. Zij doen huisbezoeken in dat kader. Zij gaan 
bemiddelen om zo de middelen (gelden) te laten binnenkomen 
bij het schoolbestuur, al is het soms mondjesmaat. 

Mevrouw De Troyer , voorzitter van de Provincieraad: ‘De 
wetgeving op het vredegerecht is ter zake zwaar gewijzigd. 
Voor schoolfacturen gaat men niet meer tot aan de 
vrederechter geraken. Men hoeft zo ver niet meer te gaan. Men 
heeft veel succes in de procedures van de bemiddeling ( het 
spreken met).’ 

De heer Tim Moens geeft te kennen dat volgens hem de 
directies best geplaatst zijn om te kunnen inschatten wie van 
de leerlingen het niet zullen kunnen betalen. De heer Moens 
begrijpt perfect dat om die reden in dit reglement deze 
bevoegdheid aan de directies wordt toegeschoven. Zij zijn het 
best geplaatst om daar zicht op te hebben. De heer Moens uit 
dat hij dit een zeer goed reglement vindt. 

Mevrouw Alici stelt zich een vraag bij het criterium van ‘laag 
opleidingsniveau van de moeder’ ‘Kan dit ook niet bekeken 
worden voor de vaders?’ 

Mevrouw Goedele De Cock , voorzitter, antwoordt dat dit 
Vlaamse regelgeving is . Dit wordt bevestigd door 
gedeputeerde Hertog en Kristel de Boevere  

Mevrouw Beldjoudi: ‘Zijn er ook afwijkingen op het reglement 
mogelijk?’ M. a.w. Indien er zich probleemsituaties voordoen 
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maar zij behoren niet tot de gestelde criteria/voorwaarden, 
kunnen er afwijkingen toegestaan worden op het reglement ? 

Gedeputeerde Hertog: ‘De Raad kan afwijken van het 
reglement’ 

Mevrouw De Troyer , voorzitter van de Provincieraad, stelt dat 
je voor individuele dossiers de raad niet kan vatten; 

Mevrouw Kristel de Boevere: De provincieraad heeft zijn 
voorwaarden gesteld in het reglement. 

De heer Nico De Smet stelt juridisch: 

De Raad stelt het reglement vast. 

De Deputatie kan uiteraard geen individuele afwijkingen 
toestaan op het reglement die de Raad gestemd heeft . Moest 
men denken na verloop van tijd dat het reglement mank loopt  
dan kan men voorstellen om het reglement te wijzigen maar 
natuurlijk moet dat gaan over algemene zaken en niet over 
individuele zaken; 

De heer Blommaert stelt nog de vraag of er eventueel dient 
gewacht te worden met de invoering van het reglement cfr 
bovenstaande discussie. 

Gedeputeerde Hertog stelt dat dit nu niet aan de orde is. 
Mochten er zich toekomstmatig wijzigingen opdringen, dan kan 
dit reglement altijd herbekeken worden maar dit is nu niet van 
toepassing  

3. Onderwijs – Campus Henleykaai te Gent 

Meerwerk, reeks 3, kennisgeving gunning 

Akteneming van het besluit van de deputatie van 25 januari 
2018 in het kader van de D&B-opdracht voor de realisatie van 
de sport – en klasruimte. 

De heer Van Pée kaart het probleem aan van het 
grondwaterpeil (parking). Het leest in het dossier dat dit een 
historische fout is. 

Vraag is: kan hier juridisch nog iets tegen verhaald worden? 
Moeten we dit aanvaarden? 

Gedeputeerde Hertog dacht dat er foute bouwplannen waren 
uit de jaren 80:  
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Kristof Goethals en gedeputeerde Hertog formuleren het als 
volgt: ‘ had de fout op voorhand opgemerkt geweest, dan 
hadden we de kost ook moeten maken’. 

De heer Van Pée heeft ook nog een vraag i.v.m. de vervuilde 
grond, m. n.: ‘ De grond zou gebruikt worden voor het BMX 
parcours, is dit niet schadelijk?’ 

Gedeputeerde Hertog antwoordt dat vervuilde grond vele 
gradaties heeft. Dit is bouwstof, dit is grond die nog kan 
gebruikt worden voor andere toepassingen  

De heer Kristof Goethals deelt mee dat die grond zal gebruikt 
worden als ondergrond voor de BMX piste Puyenbroeck. 

 

4. APB domein De Gavers – financiën 

Goedkeuring/vaststelling van: 

- De budgetwijziging 2017/1  

- Het budget 2018 

- De aanpassing van het meerjarenplan 2014 - 2019 

 

Gedeputeerde Hertog meldt dat er een materiële vergissing 
staat in de nota meer bepaald in paragraaf 2 

Gedeputeerde Hertog citeert de fout: Er staat : Met deze nota 
wil APB De Gavers een tweede reeks budgetwijziging 2016, 
het budget 2017, .. 

Het gaat echter over : de eerste budgetwijziging 2017 en het 
budget 2018 , zoals het correct in de titel staat.  

 

5.   Provinciale Instelling voor Morele Dienstverlening Oost-
Vlaanderen (PIMD) Dadingsovereenkomst tussen de Provincie, 
de PIMD, de vzw Unie Vrijzinnige Verenigingen (UVV) en de 
vzw Centrale Vrijzinnige Raad (CVR): 

- Goedkeuring van de dading 

- Machtiging van de deputatie tot uitvoering en het stellen van 
de nodige rechtshandelingen 
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- Verlenen van gunstig advies aan de nieuwe begroting 2015 
en aan de nieuwe begrotingswijziging 2015/1 

Geen opmerkingen 

6. Varia 

De heer van Caneghem meldt dat hij de heer Carteus 
verontschuldigt en bij deze Paul Carteus vervangt. 

 

Mevrouw Goedele De Cock ,voorzitter, meldt dat 
gedeputeerde Couckuyt met zijn medewerkers naar de Filipijnen op 
werkbezoek is. Op de volgende commissie zal hierover uitleg gegeven 
worden.  

 

De zitting wordt beëindigd om 18u25 

 

Gent, 21 februari 2018     

Kristel de Boevere   Goedele de Cock 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 


